
Kære Allan Marouf og Østerbro Lokaludvalg 

  
Der er ved at udspille sig noget nær en skandale på Fritidsklubben Skjold, som står til lukning 
fordi Københavns Kommune ønsker at spare ca. 700.000 kr. årligt. Vi har brug for jeres hjælp! 

  
Lukningen vil fra nytår sætte en stopper for det helt unikke fritidstilbud fuld af bevægelse og 
frisk luft, som Skjold har bibragt flere tusinde børn de seneste 20 år. Lukningen vil ikke alene 
være et kæmpe tab for de 120 børn fra både Østerbro, men også andre dele af byen, der i dag 
er indskrevet på klubben, men også for de børn, der endnu ikke er startet men glæder sig til 
det. For ikke at nævne fremtidige generationer. 
  
De københavnske politikere taler om sunde børneliv, som ikke leves passivt foran en skærm 
men aktivt og i bevægelse. Denne beslutning går stik imod mange politikeres udmeldinger. 

  
Besparelsen er til beslutning på Børne- og Ungeudvalgsmødet d. 4. Maj 2022, og vi er en stor 
forældregruppe, der med næb og klør kæmper imod beslutningen, som virker helt uforståelig. 
Vi skriver breve til både Borgmester Jakob Næsager og resten af udvalget, og vi kontakter jer, 
da vi ved at I kæmper for Østerbro og for at det forbliver en fantastisk bydel med fokus på det 
gode børneliv, hvor klubben lige op ad Fælledparken er en lille velfungerende perle, som bør 
bevares. 
  
Til orientering går der også børn fra Nørrebro, Vesterbro, Indre By og Sydhavnen, så sagen 
har betydning udover Østerbro. 
  
Vi ved at I har gennemslagskraft og at de kommunale politikere lytter til jer, så vi håber meget 
at I vil høre mere om vores sag og hjælpe os med at få rettet op på denne åbenlyse fejl som 
Kommunen er ved at foretage.  
  
I er meget velkommen til at kontakte mig for en videre drøftelse af sagen og ligeledes inviteret 
til at komme og besøge klubben for at få syn for sagen.  
  
På vegne af forældregruppen 
Cecilia 
 


